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Pan
Artur Kijewski
Radny 
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie, 

serdecznie dziękuję za zainteresowanie i poparcie dla dotychczasowych  działań
samorządu związanych z powstaniem w przestrzeni naszego miasta murali. Ta forma
twórczosci  artystycznej  cieszy  się  coraz  większą  popularnością  i  uznaniem
mieszkańców Kalisza,  stanowiąc również atrakcję  dla  turystów. Dlatego też,  Miasto
pozostaje otwarte na tego typu działania, a temat aktualny. 

Odnioszac się do kwestii  poruszanych w interpelacji  uprzejmie informuję,  że
zamiarem kaliskiego samorządu jest,  aby w najbliższej przyszłości  powstały kolejne
projekty  street  art, a  ich  lokalizację  przewiduje  się  w  śródmieściu,  na  ścianach
wyremontowanych kamienic pozostających w zasobach Miejskiego Zarządu Budynków
Mieszkalnych.   Obecnie  nie  planuję  wykorzystania  na  te  cele  budynków  Kaliskiej
Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej. 

Koniecznym  jest,  aby  projekty  powstających  w  strefie  objętej  ochroną
konserwatorską  wielkoformatowych  malowideł,  realizowane  były  zgodnie
z  wytycznymi  i  po  uzyskaniu  akceptacji  Wielkopolskiego  Wojewódzkiego
Konserwatora Zabytków.  

W budżecie  Kalisza  na  rok  2020  zabezpieczone  zostały  na  ten  cel  środki  
w wysokości  40  tys  zł.  W planowanie  i  realizację  murali  zaangażowany  jest  OKP
„Wieża  Ciśnień”,  którego  dyrektor  pan  Piotr  Bigora  był  koordynatorem  dwóch
powstałych w tym roku projektów. 

Odnosząc się do sugestii dotyczącej kontynuacji tworzenia murali, stanowiących
pokłosie międzynarodowej współpracy artystycznej  Kalisza z miastami partnerskimi,
uprzejmie  informuję,  że  taka  współpraca  jest  planowana.  Obecnie  prowadzone  są
rozmowy z Kamieńcem Podolskim na Ukrainie.  

Z poważaniem 

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




